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Allting börjar och slutar med klimatet. 
För oss i Miljöpartiet de gröna är det självklart att våra liv är 
beroende av klimatet. Det gäller också politiken. 
Vi vill skapa en värld med mer fred, trygghet och rättvisa. 
 
Vi måste skydda naturen och minska utsläppen. Det måste vi 
göra tillsammans. Men det finns partier som inte vill samarbeta. 
De tycker att länder ska sköta sig själva. 
Det är inte bra för freden och demokratin.  
 
I Miljöpartiet de gröna kämpar vi för att de partierna inte ska 
bestämma i Sverige och Europa.
 
Miljöpartiet de gröna samarbetar med andra partier. Vi tycker 
ungefär samma saker är viktiga. Tillsammans vill vi
•	 stoppa uppvärmningen av klimatet
•	 göra demokratin starkare
•	 skydda naturen.
Det är viktigt att rädda klimatet, och det ska vi göra på ett rättvist 
sätt. Det måste fungera bra för alla människor.

Läs mer om vår politik på mp.se/miljopartiets-politik-pa-lattlast-svenska.
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Vi vill stoppa uppvärmningen av klimatet och skydda naturen. Men allting hänger ihop. 
Därför måste demokratin bli starkare. Vi vill skapa mer fred, trygghet och rättvisa 
i världen. Här berättar vi vad vi vill göra i EU.

Rädda klimatet och miljön – på ett rättvist sätt.   
EU är viktigt för att rädda klimatet i hela världen. 
De farliga utsläppen måste minska snabbt. 
De som släpper ut mest  
ska också minska sina utsläpp mest. 
 
Det som är bra för klimatet och miljön  
måste bli billigare.  
Det som är dåligt för klimatet och miljön  
måste bli dyrare. 
Förändringarna ska vara rättvisa. 
Alla som behöver hjälp av samhället  
ska få den hjälpen. 
 
Arbeta för fred i Europa och i världen.  
Folket i Ukraina måste få all hjälp 
för att försvara sig mot Ryssland. 
 
Göra demokratin starkare i EU.  
Vissa friheter och rättigheter är särskilt viktiga. 
Till exempel att få rösta, och att uttrycka sin åsikt. 
De här grundläggande rättigheterna ska gälla alla 
människor i EU. 
 
Göra det lätt och billigt att resa  
utan att värma upp klimatet. 
Vi vill ha fler tåg,  
och billigare buss, spårvagn och tunnelbana. 
På många sträckor tar tåget mindre än tre timmar. 
Där ska det vara förbjudet att flyga. 
Mera saker kan skickas med tåg och båtar  
i stället för att köras på lastbilar. 
 
Bara använda förnybar energi. 
Förnybar energi är till exempel  
vindkraft, solkraft och vattenkraft. 
Det måste bli dyrare att använda energi 
som ger farliga utsläpp. 
Vi måste spara energi. 
Ingen energi ska komma från Ryssland. 
 
Rädda haven. 
Jordens hav blir allt smutsigare  
och det blir allt mindre fisk i haven. 
Det är farligt för allt liv. 
Både i vatten och på land. 
Därför vill vi  
•	 göra haven renare 
•	 hindra att det tas upp för mycket fisk. 
 
Skydda naturen bättre. 
Vi behöver vår natur  
för att få mat, vatten och ren luft. 
Därför måste EU bli bättre på att skydda naturen.

Se till att skogarna vårdas. 
Naturen mår bra om olika sorters  
växter, djur och svampar lever tillsammans.  
Många skogsägare och bönder arbetar  
för att det ska bli så. 
De ska få hjälp och stöd till det. 
 
Stödja bondgårdar som är bra för djur och natur. 
Reglerna för jordbruk i EU måste bli bättre. 
Vi vill stödja bönder som har små gårdar 
där de odlar ekologiskt 
och bryr sig om djur och natur. 
Mer av maten som vi äter i EU  
ska odlas inom EU. 
 
Förbättra livet för djur. 
Alla djur har rätt att leva naturliga liv  
utan stress, smärta och sjukdom. 
Vi vill förbjuda allt djurplågeri. 
 
Göra EU feministiskt. 
Kvinnors och flickors rättigheter är viktiga.  
Vi vill att 
•	 abort ska vara tillåtet i alla länder 
•	 ingen ska tvingas att ha sex 
•	 ingen ska bli utsatt för våld på grund av sitt kön. 
 
Få bort all rasism och diskriminering i EU. 
Alla människor är lika mycket värda.  
Det är självklart.  
Alla ska skyddas mot rasism och diskriminering.  
 
Behandla flyktingar väl. 
När människor flyr till EU  
ska de behandlas väl.  
Hela EU ska hjälpas åt  
att ta hand om dem på ett bra sätt.  
Det måste bli bättre regler  
för dem som söker asyl 
 
Göra det mer rättvist hur EU handlar med andra 
länder. 
EU handlar mycket med andra länder.  
Det påverkar hur människor i de länderna har det 
och hur miljön och klimatet mår. 
EU måste arbeta för att människorna i de länderna 
•	 mår bra 
•	 har demokrati 
•	 blir mindre fattiga 
De saker som EU köper 
får inte göra klimatet eller miljön sämre. 
EU måste ge mer pengar till fattiga länder.


